
      Torej, kar imenujete težave, so pomembne; Pomembni so do dneva, ko niso 
več pomembni. In dan, ko niso več pomembni, je dan, ko sami uspete uničiti 
njihove vzroke in razloge. In uničenje problemov je popolnoma povezano z vašo 
močjo volje, z vašo sposobnostjo, da energijo svoje volje prenesete na 
materialno raven svojega življenja.

In kar je najbolj okultno v novem navodilu, je, da človekova volja ni takšna, 
kot je bila v preteklosti. V preteklosti, v starodavnem rodu, je bila človekova 
volja neposreden produkt njegove sebične želje, medtem ko je v prihodnosti 
človekova volja rezultat spora med njegovim trpljenjem in voljo Duha, ki 
vzpostavlja pogoje trpljenja.

In ko je človek dovolj trpel, da je v sebi spoznal mejo ali nujnost omejitve 
tega trpljenja, v sebi spusti to energijo, ki postane njegova lastna volja in v 
tistem trenutku ima človek koristi od volje Duha in v tistem trenutku lahko 
uniči vse pogoje, ki so v preteklosti služili ustvarjanju problemov v njem.

Svetujem vam, da so vsi problemi vašega življenja ustvarjeni v vseh njihovih 
vidikih, v vseh njihovih pogojih, z Višjo Inteligenco znotraj vas. Za vašo 
evolucijo, za človeka jutrišnjega dne, se mora ta igra ustaviti; Inteligenca v 
njem, volja, katere moči ne pozna, se mora uravnotežiti, tako da v nekem 
trenutku v svojem rastočem življenju, v svojem življenju zavesti, pride do tega,
da zmanjša moč Duha nad svojim umom na nič.

In ko ima človek zadostno prostovoljno moč, resnično moč volje, je sposoben 
zmanjšati moč Duha nad svojim umom na nič in takrat človek postane Superman.

V okviru te razlage lahko pogledamo pojav problemov in ga popeljemo na višjo 
raven razumevanja, v smislu, da lahko iz te izkušnje izločimo naključni 
dejavnik, se naučimo dejstva, da nam je v tej izkušnji manjkala inteligenca, ki 
jo je proizvedlo trpljenje, ki nam je preprečilo, da bi živeli svojo resnično 
voljo,  ker naša volja ponovno ni bila rezultat konflikta med Duhom in jazom.

In to navodilo, ki ga človek prejema danes, je popolnoma novo na planetu Zemlja,
ker človek še nikoli prej ni bil zmožen, niti ni želel ali želel v okviru 
katerega koli mandata kot posvečenec na planetu, popolnoma uničiti moči Duha nad
čustvi človekovega uma.

In prav v tej izkušnji je bilo odločeno, da mora človek, da bi se osvobodil 
čustev človeškega duha, trajno prestati jarem Duha, da bi s fuzijo preobrazil 
čustva duha. In ko se je čustvo duha spremenilo, človek ni bil več smrten, ampak
nesmrten. In ko je človek v kraljestvu nesmrtnega, ni več podvržen zakonom Duha,
saj je sam Duh v materiji.

Pomembnost razumevanja, da je treba probleme nekega dne v vašem življenju 
popolnoma ustaviti, nevtralizirati, uničiti in preprečiti, da bi se ukoreninili.

In v nenehnem izražanju vaše vsakodnevne izkušnje, kjer se pojavljajo problemi, 
levi in desni, v odnosu do nezavedne civilizacije, nezavednih ljudi, obstaja za 
Duha zelo obsežen teren, na katerem imate kot posameznik tudi um, imate tudi 
voljo, imate tudi ljubezen in inteligenco, ste na neki točki prisiljeni 
spoznati, da se mora moč od zgoraj spustiti v pod-ravni realnosti in se enkrat 
za trenutek zlomiti Vse na končni način verige karme.

Človek ne sme več trpeti, človek ne bo več trpel, toda človek, ki ne bo več 
trpel, bo vnaprej trpel v sporu, ki mora obstajati med njim in Duhom. In prav ta
manifestacija v njegovi vsakdanji resničnosti je, da bo izkusil to, kar vem.

In tisti, ki so izkusili, kar vem, so razumeli, kar vem, in spoznali, da je to, 
kar so razumeli, popolno. Ker jutrišnji Človek ni več pete rase in zakoni Duha, 
ki veljajo za peto raso, zanj ne bodo več veljali. Zato mora jutrišnji človek 
razumeti življenje na popolnoma drugačen način kot starec.

In ko rečem, da mora jutrišnji človek razumeti življenje na popolnoma drugačen, 



popolnoma nov način od starca, mislim točno to. Da bi se moral današnji človek v
vajeništvu, v tranziciji naučiti, da se ne ozira nazaj ali drugače, se mora 
jutrišnji človek naučiti, da se ne ozira nazaj na starca.

Jutrišnji človek se mora naučiti živeti jutrišnje življenje danes in danes ne 
sme več živeti svojega življenja na podlagi nagnjenj, ki jih je imel včeraj. In 
to stanje je absolutno in ga bo živel Človek jutrišnjega dne. In jutrišnji 
možje, ki bodo živeli te pogoje in razumeli zakone teh novih pogojev, bodo imeli
moč, da ovekovečijo svojo materialno materijo.

Če imate vizijo, da jih uničite, že imate vizijo, da jih presežete. Če že imate 
vizijo, da jih uničite, imate vizijo preseči svojo naravo. Najprej pa morate 
navznoter, ker ta vizija ni psihološka vizija, ta vizija je močno spoznanje v 
sebi, egocentrično znotraj sebe, kar izhaja iz dejstva, da ste v nekem trenutku 
svojega življenja spoznali absurdnost starega življenja.

In ko boste spoznali absurdnost starega načina življenja, boste kot jaz, sami, 
osamljeni, povezani samo v Duhu s tistimi, ki imajo istega Duha, in pripravljeni
na vsako možnost, kar pomeni, da ste pripravljeni sprejeti vsako vibracijo, ki 
mora v sebi vzbuditi energijo, potrebno za stik in delo s silami nevidnega.

Današnji problemi, vsakodnevni problemi, so torej veliko, veliko večji, kot si 
lahko predstavljate, vendar so veliki, če ne poznate novih zakonov.

Če ne poznate novih zakonov, ki niso več pomembni, niso pomembni, so preprosto 
jarm, nadloga, s katero lahko živite do konca svojega življenja.

Toda, če poznate nove zakone in uporabite nove zakone, boste uničili način, kako
je bilo življenje zgrajeno okoli vas in malo po malo boste začeli živeti 
popolnoma novo življenje, ne rečem novo, ker obstaja razlika med novim 
življenjem in povsem novim življenjem. Novo življenje je tisto, ki se je 
spremenilo v starem življenju. Popolnoma novo življenje je življenje, ki nima 
nič skupnega s starim življenjem.

In ko človek živi povsem novo življenje, se ne more strinjati z novim 
življenjem, ker je iluzija razlike v obliki med njima tako velika kot staro 
življenje, novo življenje. 

Toda, ko človek živi povsem novo življenje, je popolnoma v drugem času in nima 
pravice do ničesar drugega kot do sebe.

In ko človek spozna, da nima pravice do ničesar drugega kot do sebe, spozna 
absolutne pogoje popolnoma novega življenja in ne more živeti in razumeti tega 
življenja z inteligenco in razumom, temveč skozi vibracijo v sebi, ki organizira
njegov um, čustva, vitalno in materialno.

Popolnoma novo življenje je popolnoma novo življenje, je življenje, ki ne 
pripada vam, je življenje, ki je proces, to je rezultat, to je manifestacija 
energije v vas, ki jo določa moč v vas, da jo prejmete. V povsem novem življenju
ega ne vidimo ali vidimo vse manj; v povsem novem življenju se osebnost ne čuti 
ali čuti vse manj; v popolnoma novem življenju obstaja samo duša v vibracijski 
harmoniji z egom, ki je v vibracijski harmoniji z osebnostjo, tako da se 
oblikuje os in skozi to os prehaja energija žarkovnega toka, kateremu ste 
dodeljeni, in iz te energije živite; to je energija, s katero se hranite; to je 
energija, ki jo uporabljate, da se spustite v materijo, Božjega Duha.

In ko se človek v popolnoma novem življenju spusti v materijo, Božjega Duha: 
vsak duh, ki je proti njemu, in vsak duh, ki je proti svetlobi tega Duha, ne 
more prodreti v prostor, kjer se ta človek razvija in napreduje, ker je ta 
prostor nedotakljiv, ker je ta prostor Svetloba.

Zato vam razlagam preproste, vsakdanje stvari: govorim o težavah in poskušam vam
pojasniti pomembnost problemov, da bi vam dali perspektivo, ki ni človeška, 
ampak rezultat popolnega zavedanja resničnosti zakona Duha.



Ko rečem, dajte sekiro to pomeni uničiti vzrok trpljenja , to je način izražanja
tega zakona, vendar so mnogi, od začetka zaradi pomanjkanja izkušenj, vstavili 
sekiro in odrezali prst, vendar je to del izkušenj in z izkušnjami se naučite 
vstaviti sekiro in nikomur ne odrezati prstov.

Zavest je ustvarjalna, ne destruktivna; Zavest je harmonija. Vsakodnevne težave,
vaši problemi, so iluzije, ki jih je ustvaril um v vas, da vas spusti v tok 
vaših čustev in kot postrv preživite svoj čas skakanje.

Ko rečem, da jutrišnji človek ne bo pripadal samemu sebi, govorim eno največjih 
resnic, ki jih starodavni človek ne pozna. Jutrišnji človek ne bo pripadal 
samemu sebi in že po vaših izkušnjah ste imeli trenutke, ko ste čutili, da ne 
pripadate sebi, in to zavedanje je zelo veliko in postaja vse večje.

In ko ne pripadamo več sami sebi, se počutimo dobro glede sebe; Dokler pripadamo
sami sebi, smo pribiti na kožo, ko pa ne pripadamo več sebi, se dobro počutimo. 
Toda ego tega ne želi, ker mora ego pripadati, da se prepriča, da obstaja v umu,
da čuti v čustvih, da živi v materialnem; Ego mora biti prepričan, da je živ. 
Žena mora biti prepričana, da jo njen mož ljubi, moški mora biti prepričan, da 
je njegova žena zvesta; Prepričani moramo biti, vendar je ta varnost 
kratkotrajna.

Toda, ko dve bitji živita v življenju in eno ne pripada sebi, drugo pa ne 
pripada sebi, nobena ne pripada drugemu, in ko moški ne pripada več svoji ženi 
in njegova žena ne pripada več njemu, nima več trpljenja posesti. Ko otroci ne 
pripadajo več nam, ne trpimo več bolečin posedovanja.

Kar pravim, je v vibraciji, ne v psihološkem načinu razumevanja. Kar je težko 
izraziti z besedami, je resničnost vibracij. Kar je enostavno prenesti z 
besedami, je oblika.

Zato nikoli ne želim povedati tega, kar rečem, to je tisto, česar ne morem reči,
ampak imam moč, da to povem, ker imam moč vibracij. Zato počakajte, da vibracija
razume besedo, ki jo vsebuje, preden skočite v obliko in zlomite kljun in 
postanete pridelek.

Vse je mogoče reči, tudi tisto, česar ni mogoče razumeti, gre le za to, da to 
povemo na določen način. In vsem vam želim, da nekega dne ne bi več pripadali 
sebi, da se ne bi več čutili, da se ne bi več videli, da ne bi več vedeli, kaj 
je vaš jaz, da ne bi več vedeli, kaj je vaš \"ego\", vse to vam želim. Toda do 
tega dne vedite, da se postopoma približujete temu. In vse, kar vam povem v 
preteklih letih, vam bo pomagalo, da boste bolje in bolje razumeli nianse te 
realnosti.

Ljudje na Zemlji imamo vtis, da se lahko v vsakem trenutku svojega življenja 
umestimo nekam v svoje življenje, da je ta vtis tako močan, da v nas ustvarja 
energijo, čustvo in to čustvo nas avtomatično zapre. Človek se vsak dan zapira 
iz najboljših razlogov na svetu; Na srečo, v nasprotju s Sokratovimi besedami, 
človek ne more poznati samega sebe. Čudovito, filozofija človeka; čudovite, 
filozofije, ker jim je uspelo dati človeku upanje na to, kar mora postati, ne da
bi mu dali orodja, da bi prišel tja.

Filozofija je v redu, ker izvleče en zob, da bi vam dal drugega, vendar je 
zavest še lepša, ker izvleče oba zoba in vam jih ni ostalo.

Zato bi ob koncu obdobja rad razložil, kako si človek škoduje, ne da bi se tega 
zavedal.

                      
      Prvič, človek škoduje samemu sebi, ker poskuša razumeti samega sebe. Ko 
poskuša razumeti sebe, poskuša najti trike, da bi razumel sebe, in pri 
odkrivanju trikov, da bi razumel sebe, se zatakne v svoje razumevanje sebe, tako
da nikoli ne uspe razumeti sebe.



Samorazumevanje je logičen napor človeka; to je prizadevanje, ki ga cenijo 
človeške šole; To je prizadevanje, ki se v človeški družbi šteje za hvalevredno,
toda v človekovi resničnosti je to nemogoč napor. To je napor, ki nenehno vodi 
do delnega neuspeha, saj je človek, ko poskuša razumeti sebe, dolžan v procesu 
napačno informirati sebe in z napačnim informiranjem ustvariti še eno iluzijo o 
sebi in tako naprej.

Da bi človek spoznal samega sebe, se mora naučiti, da ne razbija možganov s 
seboj, in ko se tega nauči, začne reagirati proti sebi, ker začne videti, da 
tam, kjer je pred poskusom razumevanja sebe ni mogel; Zdaj, ko ne razbija 
možganov s seboj, se začne videti v svoji nevednosti.

In malo po malo, ko ne razbija možganov s seboj, se vedno bolj vidi v svoji 
nevednosti in sčasoma začne spoznavati, kaj mu manjka; Toda na tej točki, če 
jemlje tisto, kar mu manjka, resno, začne isto igro znova, vendar v kasnejši 
fazi svojega osebnega iskanja.

V človekovi novi formuli se mora naučiti, da ne razbija možganov s seboj, ampak 
da živi svoje življenje in opazuje, da je vse, kar počne, del izkušnje, ki jo je
treba živeti, da spremeni svoje vibracije. Če se bo zavedel, če se zaveda druge 
strani stene, ki vpliva na njegovo vsakdanje življenje, v tistem trenutku ne bo 
poskušal razbiti možganov, bo živel svoje neumnosti, svoje napake in te napake 
se bodo postopoma zmanjševale.

Vzemim primer gospe v kotu zadaj, gospa X., gospa X je zelo čustvena vrsta 
ženske. Ženska, ki si že dolgo prizadeva izboljšati svoje stanje, izboljšati 
svoje notranje stanje, razumeti svojo notranjo situacijo.

Iskala je različne načine, kako priti tja, a ker so bila njena čustva tako 
močna, se je vsakič, ko se je premaknila naprej, počutila, kot da se premika 
nazaj, saj se je vsakič, ko se je premaknila naprej, počutila, kot da se sploh 
ni premaknila naprej.

In vendar se vsakič, ko gremo naprej, premaknemo naprej; V življenju nikoli ne 
gremo nazaj, to je iluzija ega. V življenju se vedno premikamo naprej, toda 
zgodi se, da ne napredujemo tako hitro, kot bi si želeli; Ne premikamo se naprej
tako hitro kot druga oseba, za katero mislimo, da se premika naprej, in potem se
tako ali tako ne premikajo naprej hitreje kot vsi ostali; Tako se drugi vedno 
premikajo naprej hitreje kot vsi ostali, ostali pa se vedno premikamo naprej 
počasneje od drugih, to je iluzija ega.

Tako se gospa premika naprej, samo s svojim tempom, tempom, ki je morda 
najboljši zanjo, tempom, ki je najboljši za njeno čustveno ravnovesje, za njeno 
duševno ravnovesje. Ne gre za to, da bi se gibali tako hitro, da bi zlomili 
duha, ampak za to, da se preprosto premaknete naprej.

Torej, če ima za vas premik naprej določen ritem, to ne pomeni, da je za vas 
premikanje naprej počasnejše kot za nekoga drugega, kajti tisto, kar označuje 
ali meri ritem napredka, ni hitrost, s katero greste iz ene države v drugo, 
ampak sposobnost, da ste srečni, da se počutite dobro glede sebe. Pogosteje se 
počutite dobro glede sebe, bolj napredujete, pogosteje se počutite dobro glede 
sebe, bolj napredujete. In tukaj je pravilo palca: bolj ko se počutite dobro 
glede sebe, dlje boste šli. Z drugimi besedami, bolj ko se počutite dobro glede 
sebe, dlje ste šli.

In bistveno je, da človek razume, da ne sme več iskati spoznavanja samega sebe. 
To je velika revolucija v človekovem razmišljanju. Gre za preobrat, ki ga 
sčasoma in učinkovito pripelje do tega, da se vidi na popolnoma drugačen način, 
kot se je videl prej.

Pred tem se je videl z osebnim naporom, da bi se preoblikoval, kar nikoli ni 
pripeljalo do ničesar, zdaj pa se mora videti brez osebnega napora, da bi se 
preoblikoval, kar vodi do nečesa - to je ključ do novega navodila.



Moški, ki razume, da mu ni treba razbijati možganov, je že moder človek. Moder 
je, ker je že dal na stran veliko pustolovščino ega za iskanje sebe, ki je 
intelektualna pustolovščina ega, ki so jo zagovarjali stari in jo je Sokrat, 
Grki, vpisal na seznam filozofije človeka. Nič nimam proti Grkom, vendar so bili
izvor intelektualnega in filozofskega razvoja zahodnega človeka; Služil je 
njegovemu vzroku, danes pa je vzrok izgubljen.

Človek mora spet postati Atlantid, toda Atlantid z razvitim mentalnim telesom. 
In ko to trdno razumemo: da se ne premagamo, začnemo dihati. Tako preprosto je, 
neumno je, toda bistvo je bilo vedeti.

Ko pogledate velike izume človeštva, vedno pravite: šlo je za vedenje... Vedno 
je ista stvar. In na vseh področjih človeške izkušnje gre vedno za vedenje.

Toda od kod prihaja?

Vedno prihaja od zgoraj in tega ne veste, dokler ni čas; Zdaj je čas in hitro 
mine.

Ena največjih nagrad ega na materialni ravni je spoznanje, da ga vse, kar ga je 
prej zmedlo, ne more več zmedeti. Nekateri lahko razumejo od znotraj, kajti ko 
se ego dovolj zaveda, v svoji izkušnji in dovolj občutljiv v svojih izkušnjah, 
da razume preprostost Duha, je od tistega trenutka sposoben popolnoma spremeniti
svoje pojmovanje življenja in vedenja na popolnoma drugačen način. Kjer je videl
napako, vidi kakovost in kjer je videl kakovost, ne vidi ničesar.

Vrnil se bom k temu: kjer je videl napako, vidi kakovost in kjer je videl 
kakovost, ne vidi ničesar, ker gre za napredovanje od napake do kakovosti, do 
nevtralnosti. In tudi nekateri med vami to razumete.

In ko je egu uspelo ubiti iluzijo napake, je pripravljen razumeti iluzijo 
kakovosti in je že na poti do samonevtralnosti in na tej točki se ne trudi več s
seboj. Tam se začne zavedati, da je pameten, vendar se ne zaveda, da je pameten 
s svojim duhovnim ponosom, vendar se zaveda, da je pameten skozi svojo nadvladno
zavest.

In potem začne biti prepričan, da je pameten, potem ego, ki začne biti 
prepričan, da je pameten, začne biti zelo pameten; Nekateri razumejo, kaj 
mislim.

Bistveno je, da ego izkusi to spoznanje, da bi enkrat za vselej končal iskanje 
sebe, ker je iskanje sebe trpljenje in tako preprosto je vedeti, da vam ni treba
iskati sebe, da morate preprosto živeti, kar ste, in videti, da je to, kar ste, 
v procesu transmutacije,  preoblikovanja.

Ko ga enkrat vidite, imate dokaz, da je bilo to, kar ste bili, v vašem notranjem
iskanju, bistveno za to, kar ste danes v vašem nadaljnjem razvoju. Tako kot ste 
se nekateri v preteklosti videli kot pokvarjeni, se danes počutite vedno bolj 
pokončno.

Kaj se torej zgodi potem? Ego, ki dobi takšno navodilo na začetku izkušnje, je 
plen preučevanja resnice tega navodila:

Je mogoče, da sem tako pameten? Ali je mogoče biti tako pameten? Ali se je 
mogoče počutiti, kot da ste v luknji? Ali je mogoče čutiti, da imate prav in 
potem imate prav?

Drugo vprašanje, kar naenkrat je narobe, kar naenkrat je začasno, kar naenkrat 
je iluzija, kar naenkrat je predlog.

Torej je ego plen obeh vprašanj; sčasoma ni dvoma; To je to, kar je, in edino 
pravilo merjenja tega, kar je, da se počutite dobro glede sebe. Toda šlo je za 
to, da to vemo in ego tega ne more vedeti sam, ker ego išče ukrep, orodje, s 



katerim bi veliko izboljšal sebe ali kakovost svoje osebnosti, in ego ga ne more
najti sam, ker je ego podvržen zakonu laži,  Ne glede na vse možnosti, v odnosu 
do sebe zaradi dejstva, da misli, ali v odnosu do druge ravni, ki si prizadeva 
le postaviti govor v svoja kolesa, da bi se razvila.

Tako je ego prisiljen dostopati do drugega ega, ki ima pravico moči, znanost, da
ve, kaj ve. In ta drugi ego, ki ima to pravico, lahko z vibracijo ustvari dovolj
energije v dovzetnem ega, da slednji ni sposoben z razumom zavrniti te nove 
formulacije nadzavestne zavesti.

Zato pogosto, ko govorim z vami, vaše misli prenehajo biti aktivne in to, kar 
rečem, prejmete v duševni praznini. In ko se ego sprašuje, zakaj je v mislih 
prazen, zakaj ne more postavljati vprašanj, zakaj nič ne pride na misel, ko pa 
je prej, dve uri prej, prišlo na misel veliko vprašanj, je odgovor tam.

Vibracija nevtralizira mentalno telo v sprejemniku, nato pa se delo začne in ego
lahko končno začne popolnoma motiti tisto, kar je prej že leta poskušal urediti,
kar pomeni svojo osebno situacijo, vendar jo moti tako, da ne stori ničesar in 
preprosto prejme energijo.

Če se želimo izboljšati, je to skozi ego; Če se želimo poduhoviti, je to skozi 
ego; Če poskušamo razumeti sebe, je to skozi ego.

Če se naučite ničesar iskati, živeti svoje življenje v pogojih, ki vam 
ustrezajo, potem sam ego postane odsev tega, kar bo jutri. In to, kar odseva 
danes, je ujeta v zavest in ponovno posredovana jutri, čez mesec, čez dva 
meseca, v drugi vibraciji, ki jo bo ego prejel in ki ga bo naredila še en ego 
ali bolj subtilen ego, bolj zavesten ego, bolj uravnotežen ego, modrejši ego, 
bolj stabilen ego.

Če vam rečem: vzemite sebe takšne, kot ste, in govorim z gospodom. X, vzemite 
sebe takšne, kot ste. Vaša nezavest vam preprečuje, da bi spoznali svojo 
resnično veličino. Če so na svetu še drugi, ki lahko vidijo vašo resnično 
veličino, potem vam ni treba skrbeti zase, samo iti morate v smeri sebe.

                      


